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Vragen van het lid Dijkgraaf (SGP) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over de ecotopenkaarten van de Westerschelde (ingezonden 29 januari 
2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de areaalontwikkeling van de verschillende 
ecotopen in het Westerschelde-estuarium vanaf de datum van aanwijzing als 
Natura 2000-gebied?1 

Vraag 2
Is de veronderstelling juist dat het areaal laagdynamisch intergetijdengebied 
de optelsom is van de arealen «laagdynamisch hooggelegen litoraal», 
«laagdynamisch middelhooggelegen litoraal» en «laagdynamisch laaggelegen 
litoraal»? 

Vraag 3
Deelt u de constatering dat het areaal laagdynamisch intergetijdengebied in 
ieder geval sinds 1996 zich eerder positief dan negatief heeft ontwikkeld? 

Vraag 4
Hoe is deze areaalontwikkeling te rijmen met de in Kamerstukken veronder-
stelde achteruitgang? 

Vraag 5
Wat betekent dit voor de noodzaak en urgentie van de voorgestelde 
ontpoldering van de Hedwigepolder en andere maatregelen in het gebied?

1 Kamerstuk, 30 862 nr. 95
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